
Dagsorden til bestyrelsesmøde den 21-09-2022 

1. Fælles forældrerådet – hvad handlede det om. 
2. Forældrebestyrelses kursus d. 25. oktober er det noget I ønsker? 
3. Borgmester besøg - hvem kan deltage? 
4. Evalueringen af den styrkede læreplan – hvad skal vi justere på (Marie har sendt den til 

jer tidligere i dag) 
5. Vores fokuspunkter fremadrettet i den styrkede læreplan – hvad er vigtigt fra et 

forældreperspektiv 
6. Børne kapacitet i Vallensbæk Kommune – tilflyttere. 

Referat: 

Til stede: Serap, Rikke, Stinna, Ditte, Anja, Marie, Mie, Sama, Jeanette 

Fraværende: Lasse 

 

1. Cykling på dagsorden, Rikke fortsætter med at fortælle, hvordan lærer vi børnene at cykle, så 

de kan cykle ned til den ny svømmehal (ved idrætsanlægget) i 2. klasse. 

Mangler: Opbevaring, fodgænger- felt- overgang.  

Fælles forældreråd; skeptiske omkring det, og utrygge ved det. Rikke fortsætter med at fortælle 

om succes cykel historie. Fx fokus på cykelstier osv. 

Næste møde er ikke fastlagt. – Anja følger op.  

 

2. Hvem deltager? Stinna foreslår en drejebog eller  ”pixibog-udgave” af sådan et kursus. Skriv til 

Anja, hvis du ønsker at deltage. 

 

3. Borgmester besøg: Ditte er stadig frisk på at deltage Ny dato, d. 9/11-22: Snak om borgmester-

besøget også kan bruges til at snakke yderlige om trafikken rundt omkring Løkkebo.  

 

4. Ændring: ”Den gode historie”: Her kan vi blive endnu bedre: Hvad er mit barn god til, de gode 

relationer, episoder, de gode historier, bedre kommunikation med fotos. Bedre flow i billeder, 

hvad har mit barn lavet, bedre overleveringer.  Frist på flere kommentar er på mandag d. 27/9-

22.  

 

Snak om hvordan personalet har det med hinanden. Mie fortæller om en overværende 

episode.  Anja er bevidst! 

 

5. Evaluering! Frist på kommentarer d.27/9-22 

 

6. Anja fortæller om kapacitet og Budgetforslag 2023-2026.: tilført 3 mill.  til dagtilbud.  

 

 

 

 

 



 

 

 

 


